
Gass er en ressurs, selges til utlandet. Er det bra?

Det selges gass til utlandet. Går det inntekter inn i oljefondet fra dette 
salget? I.e. fra hvilke deler av operasjonen i nordsjøen kommer gassen? 
Hvem tar den opp og hvem er selgeren? 

Gassen er en ressurs. Hvorfor benytter vi ikke gassen selv? Hvorfor brukes
den ikke til å skape ny virksomhet i Norge? Ja takk, begge deler!.

Kjøp gassen med midler fra oljefondet og gjør den billig i det norske 
markedet! «Norsk Gass» statseid! Som et statseid  «Norsk drivstoff».
Selg gass og drivstoff dyrt til utlandet! Gjør det billig i det norske 
markedet!


